

Silicon Sensor International AG:
Veröffentlichung einer Mitteilung nach § 21 Abs. 1 WpHG (Aktie)

**Veröffentlichung gemäß § 26 Abs. 1 WpHG
mit dem Ziel der europaweiten Verbreitung**

Die Kairos Investment Management Limited, London, Vereinigtes Königreich hat uns am 10.06.2008 für die Kairos-Gruppe folgendes mitgeteilt:

„Mitteilung gemäß § 21 Abs. 1 WpHG

Mitteilungspflichtige:

- KIM SpA, Mailand, Italien
- KIM BV, Amsterdam, die Niederlande
- Kairos Investment Management Limited, London, Vereinigtes Königreich
- Kairos Fund Limited, George Town, Grand Cayman, Kaiman-Inseln

In unserem eigenen Namen (Kairos Investment Management Limited) sowie namens und im Auftrag von der Kairos Fund Limited teilen wir hiermit gemäß § 21 Abs. 1 WpHG mit, dass am 6. Juni 2008 der Stimmrechtsanteil von der Kairos Investment Management Limited und der Kairos Fund Limited an der Silicon Sensor International AG, Berlin, Deutschland jeweils die Schwelle von 10 % unterschritten hat und jeweils 7,68 % (das entspricht 299.309 Stimmrechten) der Stimmrechte an diesem Tag beträgt.

7,68 % (das entspricht 299.309 Stimmrechten) der Stimmrechte sind der Kairos Investment Management Limited gemäß § 22 Abs. 1 S. 1 Nr. 6 WpHG zuzurechnen. Von folgendem Aktionär, dessen Stimmrechtsanteil an der Silicon Sensor International AG 3 % oder mehr beträgt, werden der Kairos Investment Management Limited dabei Stimmrechte zugerechnet: Kairos Fund Limited.

Des Weiteren teilen wir namens und im Auftrag der KIM SpA und der KIM BV gemäß § 21 Abs. 1 WpHG mit, dass am 6. Juni 2008 der Stimmrechtsanteil von der KIM SpA und der KIM BV an der Silicon Sensor International AG, Berlin, Deutschland jeweils die Schwelle von 10 % unterschritten hat und jeweils 7,68 % (das entspricht 299.309 Stimmrechten) der Stimmrechte an diesem Tag beträgt.

7,68 % (das entspricht 299.309 Stimmrechten) sind der KIM SpA und der KIM BV jeweils gemäß § 22 Abs. 1 S. 1 Nr. 6 in Verbindung mit S. 2 WpHG zuzurechnen. Von folgendem Aktionär, dessen Stimmrechtsanteil an der Silicon Sensor International AG 3 % oder mehr beträgt, werden der KIM SpA und der KIM BV dabei Stimmrechte zugerechnet: Kairos Fund Limited.“

Berlin, 11.06.2008

Silicon Sensor International AG
Der Vorstand

DGAP, 11.06.2008

Silicon Sensor International AG:
Publication according to article 21, section 1 of the WpHG

**Release according to article 26 section 1 of the WpHG
[the German Securities Trading Act] with the objective of Europe-wide distribution**

Kairos Investment Management Limited, London, United Kingdom has informed us on 10th June 2008 for Kairos-Group as follows:

„Notification pursuant to sec. 21 para. 1 WpHG

Notifier:

- KIM SpA, Milano, Italy
- KIM BV, Amsterdam, The Netherlands
- Kairos Investment Management Limited, London, United Kingdom
- Kairos Fund Limited, George Town, Grand Cayman, Cayman Islands

In our own name (Kairos Investment Management Limited) and in the name and on behalf of Kairos Fund Limited we hereby give notice pursuant to section 21 para. 1 of the WpHG that on 6th June 2008 the voting interest of Kairos Investment Management Limited and Kairos Fund Limited in Silicon Sensor International AG, Berlin, Germany, each went below the threshold of 10 % and amounts to each 7.68 % (299,309 shares) of the voting rights on this day.

7.68 % (299,309 shares) of the voting rights are to be attributed to Kairos Investment Management Limited in accordance with sec. 22 para. 1 sent. 1 no. 6 of the WpHG. Voting rights of the following shareholder holding 3 % or more in Silicon Sensor International AG are to be attributed to Kairos Investment Management Limited: Kairos Fund Limited.

Furthermore in the name and on behalf of KIM SpA and KIM BV we hereby give notice pursuant to section 21 para. 1 of the WpHG that on 6th June 2008, the voting interest of KIM SpA and KIM BV in Silicon Sensor International AG, Berlin, Germany, each went below the threshold of 10 % and amounts to each 7.68 % (299,309 shares) of the voting rights on this day.

7.68 % (299,309 shares) of the voting rights are attributed to KIM SpA and KIM BV each in accordance with sec. 22 para. 1 sent. 1 no. 6 in connection with sent. 2 of the WpHG. Voting rights of the following shareholder holding 3 % or more in Silicon Sensor International AG are to be attributed to KIM SpA and KIM BV: Kairos Fund Limited.”

Berlin, June 11, 2008

Silicon Sensor International AG
The Executive Board

DGAP, June 11, 2008